



Alliance Française  
Dubai

Home

Learn French

Tests & Diplomas

Other Languages

Events

Library

Press



ANTIDOTE  
art & design platform

## International Women Photographers Award Panel Discussion & Exhibition



A l'occasion de la journée de la femme et du concours initié par l'association IWPA, une discussion autour des "Femmes Photographes Contemporaines au Moyen-Orient" sera abordée par différentes intervenantes : Sueraya Shaheen (Editrice photo dans Tribe Magazine), Lamy Gargash (Photographe), Severine Blanchet (Photographe et fondatrice de IWPA), Anna Seaman et Meagan Kelly Horsma. Discussion suivie du vernissage de l'exposition IWPA.

Cette exposition unique en son genre est la première dans la région. Elle présentera les photographies des 10 lauréates qui ont été choisies, parmi 800 travaux provenant de plus de 80 pays du monde entier, par un jury international. Après son inauguration à Dubaï, l'exposition voyagera à travers plusieurs Emirats mais aussi à travers différentes villes du monde comme Paris, Riyad, le Caire, New Delhi, pour offrir une plate-forme aux lauréates afin qu'elles puissent exposer leurs travaux à un large public.

On the occasion of the women's day and of the competition initiated by the IWPA association, a discussion around the topic of "Contemporary Women Photographers in the Middle East" will be approached by various speakers : Sueraya Shaheen (Photo Editor of Tribe Magazine), Lamy Gargash (Photographer), Severine Blanchet (Photographer and founder of IWPA) Anna Seaman and Meagan Kelly Horsman followed by an Opening Cocktail Reception

This unique exhibition and first of its kind in the region will showcase photographs of IWPA

10 laureates, 10 women photographers who have been selected by IWPA prestigious international Jury among a staggering number of over 800 submissions from more than 80 countries around the world. After its opening in Dubai, the show will travel to several cities in the region and in different cities as Paris, Riyadh, Cairo, New Delhi in order to offer a platform for the laureates to exhibit their work to a large audience.

### Speakers



Anna Seaman



Lamy Gargash



Severine Blanchet



Sueraya Shaheen



Meagan Kelly Horsman

### Finalists :

Anna Alexandrescu , Romanian  
Anne Ackermann , German  
Cécile Smetana Baudier, Danish/French  
Marcela Barrios-Hernandez , Colombian  
Haruhi Fujii, Japanese  
Ranita Roy, Indian  
Sumy Sadurni, Spanish  
Soheila Sanamno, Iranian  
Neus Solà, Spanish  
Florencia Trincheri , Argentinian

Date: Wednesday, 8th of March 2017

Timings: Panel Discussion at 5:00 pm & Exhibition Cocktail Reception at 7:00 pm